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Bola som raz svedkom smutného rozhovoru. Manžel presviedčal svoju manželku, že
nemôžu mať dieťa, pretože na dieťa nie je v ich dvojizbovom byte miesto. Žena vzala
vankúš a povedala mužovi: Pozri, presne toľko miesta zaberie aj dieťa! Neviem, ako
títo dvaja skončili. Viem však, že ľudí, ktorí nechcú mať deti z rovnakých dôvodov, na
Slovensku pribúda. A je spôsob, akým to môžeme zastaviť.

Ilustračný obrázok, zdroj: wikimedia commons

Francúzsky prezident Emmanuel Macron pred štyrmi rokmi pobúril matky na celom svete. Vyhlásil totiž, že

ak má nejaká žena viac detí, tak je určite nevzdelaná, skrátka ako sa hanlivo hovorí – „domáca puťka“.

„Vždy si hovorím: Prosím Vás ukážte mi ženu, ktorá má kvalitné vzdelanie a rozhodne sa pre
sedem, osem alebo deväť detí,“ povedal Macron.

Jeho slová spôsobili veľký škandál. V tom čase si ho poriadne podala absolventka jednej z najprestížnejších

univerzít sveta, Hardvardu – a matka ôsmich detí, Catherin Pakaluková. Macronovi poslala fotografiu seba,

manžela a ich detí a vyzvala všetky vzdelané ženy sveta, aby spravili to isté. Sociálne siete francúzskeho

prezidenta tak zaplavili tisícky fotografií žien s univerzitným vzdelaním, ktoré majú viac ako päť detí. A sú

šťastné a spokojné. A ani jedného dieťaťa by sa, samozrejme, nevzdali.

Neskôr vyšlo najavo, že francúzsky prezident svojmu holičovi platí 62 000 eur ročne. A za nové riady vysolil

500 000 eur…

Prečo vymiera Slovensko? Pre vlastný egoizmus

Niečo podobné sledujeme aj u nás. Čoraz viac ľudí, ktorí bývajú v pekných bytoch, vozia sa na pekných

autách a obaja z manželov chodia do práce a zarábajú, vám budú tvrdiť, že na dieťa skrátka v dnešnej dobe

nie sú peniaze. Dieťa je drahé. Musí jesť, musí sa obliekať, chodiť do školy.

Rodičia sa musia najprv realizovať v práci, musia splatiť hypotéku, musia si niečo našetriť.
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A tak sa stalo, že podľa správy z Inštitútu pre meranie a vyhodnocovanie zdravia, ktorú uverejnil známy

odborný časopis The Lancet, bude Slovákov ku koncu storočia o polovicu menej. Áno, v roku 2100 by mala

mať naša krajina už len 2,5 milióna obyvateľov.

„Dve deti v rodine sa onedlho stanú skôr raritou,“ varoval Prognostický ústav Slovenskej akadémie

vied už v roku 2014.

A pre lepšiu predstavu o tom, ako to s nami vyzerá, ešte pár čísel – v roku 2020 sa na Slovensku narodilo 56

650 detí. To je o 404 novorodencov menej ako rok predtým, ale už o 989 detí menej ako v roku 2018. A

dokonca o 1478 bábätiek menej než v roku 2017.

Ilustračný obrázok, zdroj: freesvg.org

Následne sa v súvislosti s týmito alarmujúcimi číslami robil aj internetový prieskum, kde sa medzi mladými

ľuďmi zisťovalo, prečo vlastne nechcú mať deti. A viete, aké dôvody mládež uvádzala? Sloboda, peniaze a

ticho…!

Nevenujeme pozornosť zásadným veciam

Slovensko vymiera, odborníkom, ktorí sa zaoberajú demografiou, je to zrejmé už dlhší čas. Dôvody ľudí

nemať deti sú zväčša egoistické, miestami až smiešne. Toto však teraz nechajme bokom, pretože tento stav

a tieto názory sú len následkom dlhodobej ignorácie kompetentných.

Prečo sa o tejto téme nehovorí verejne? Prečo sa nerieši to, že z tých 2,5 milióna Slovákov, ktorí tu – ak Boh

dá – ešte azda budú v roku 2100, bude drvivá väčšina dôchodcov? Prečo sa chcú u nás zavádzať opatrenia,

ktoré už zo svojej podstaty nie sú schopné pomôcť tomu, aby sa u nás zvýšila pôrodnosť?

Prečo ideme riešiť zväzky homosexuálov a neriešime vymieranie národa? Ani jedna predvolebná kampaň sa

u nás ešte touto otázkou nezaoberala, ale agenda LGBT, ktorá nijako nemôže napomôcť tomu, aby sme ako

národ prežili, je však na programe dňa…

Takto to môžeme zastaviť

Ale nepozerajme len na politikov, pozrime sa aj do vlastných radov. Kedy ste naposledy počuli pastiersky

list o tom, aké dôležité je, zvlášť v dnešnej dobe, aby rodiny mali viac detí? Kedy ste naposledy počuli kázať

o tom, že katolík nesmie a nemôže podporovať LGBT agendu – za žiadnych okolností!

https://www.thelancet.com/action/showPdf?pii=S0140-6736%2820%2930677-2


Nebudeme však nariekať. Nič nás totiž neospravedlňuje, ak vidíme, že sa deje niečo zlé – a mlčíme. My

mlčať nechceme. Organizujeme petíciu, aby naši politici zastavili zlo z Bruselu a stopli agendu, ktorú u nás

chce agresívne pretlačiť LGBT.

Ilustračný obrázok, zdroj: stocksnap.io

Odmietame zväzky pre homosexuálov, ktoré by viedli k pseudomanželstvám a adopciám detí. Musíme dať

jasne najavo, že si podobné legislatívne úpravy za žiadnych okolností neželáme. A musíme s tým začať hneď

a nie až vtedy, keď bude návrh zákona už na stole.

Chceme, aby sa venovala pozornosť tradičnej rodine a jej potrebám, lebo bez tejto rodiny Slovensko

vyhynie. Nepotrebujeme riešiť registrované partnerstvá, pozrite sa, ako vďaka tomu skončila vyspelá

západná Európa, ktorá mimochodom vymiera tiež.

Preto prosím, podpíšte našu petíciu: https://reaguj.sk/peticia-proti-presadzovaniu-lgbt-
zvazkov/
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